
 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Vedrørende "Marokko"-saken 

 

Jeg viser til den siste tids presseoppslag om uthentingen av to norsk-marokkanske 

statsborgere fra Marokko og utenriksminsterens tidligere uttalelser i saken. 

 

I sakens anledning ber jeg om svar på følgende spørsmål: 

 

 Når (dato) og på hvilken måte ble representanter for Utenriksdepartementet 

først oppmerksomme på at norsk militært personell kunne være involvert i 

denne saken? 
 

 Fant det sted noen form for kontakt mellom representanter for 

utenriksdepartementet og de personer som på oppdrag fra Anne Cecilie 

Hopstock hentet hennes to barn ut av Marokko? Når og på hvilken måte fant 

eventuelt slik kontakt sted? 
 

 Var eventuell kontakt på noen måte egnet til å skape et inntrykk av at militært 

personell hadde en formell eller uformell aksept fra norske myndigheter til å 

gjennomføre et slikt oppdrag? 
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